
Rondvraag gedeputeerde Rommel door D66 Amelie Strens: 

In een adviesrapport van BIJ1 aan het IPO wordt landelijk ganzenbeleid geadviseerd. Wat is  

het standpunt van het college hierin en gaat het college aandringen op haast om dit te  

realiseren? 

 

Antwoord: 

Wij hebben over het adviesrapport ‘Ganzen zonder grenzen’ van de Maatschappelijke Adviesraad 

Faunaschade (MARF) nog geen standpunt ingenomen. De aanbevelingen in dit rapport zullen in het 

Interprovinciaal Overleg (IPO) worden besproken. Naar aanleiding van deze bespreking zullen we een 

standpunt gaan innemen.  

 


